
wereldwijd Financieel 
centrum in 2020
de economische machtsverhoudingen in de wereld zijn duidelijk aan 
het verschuiven. en china lijkt dat goed te beseffen.

China is steeds nadrukkelijker aan-
wezig op het internationale fi nanci-
ele speelveld. De sterke economische 
groei van de afgelopen decennia 

heeft van het land economisch een belang-
rijke speler gemaakt. Peking deinst er niet 
voor terug om af en toe proefballonnetjes op 
te laten om van de yuan een internationale 
reservemunt te maken. Het zijn vooralsnog 
niet meer dan proefballonnetjes, maar de 
richting die China op wil is duidelijk. Het 
land wil uitgroeien tot een van de belang-
rijkste economische en fi nanciële centra in 
de wereld.

een enorme kloof
Dergelijke retoriek moet vooralsnog met 
een korreltje zout worden genomen. Tussen 
de wens een gerespecteerd internationaal 
fi nancieel centrum te worden en de daad-
werkelijke realisatie daarvan gaapt nog een 
enorme kloof. Wall Street, Londen, Tokio en 
ook Hongkong hoeven zich voorlopig nog 
geen zorgen te maken. Hoezeer Peking ook 
anders zou willen, de yuan zal voorlopig de 
dollar of de euro niet van de troon stoten als 
internationale reservemunt. Bovendien zijn 
de fi nanciële markten in Londen en New York 
vele malen transparanter en volwassener dan 
de markten op het vasteland in China.

Doordat Peking niet toestaat dat westerse 
beleggers vrij handelen in Chinese aande-
len aan de beurs in Sjanghai is die aandelen-
markt overgeleverd aan onervaren beleg-
gers. Beleggers die bij afwezigheid van een 
uitgebreide en onafhankelijke fi nanciële 
pers vaak ongeïnformeerde beleggingsbe-
slissingen nemen en zich vooral laten leiden 
door wat de overheid de komende jaren van 
plan is. Gaat er bijvoorbeeld de komende 
jaren extra geld naar alternatieve energie, 

yuan met buurlanden en regio’s, hebben de 
weg geplaveid voor buitenlandse bedrijven 
om een notering te krijgen aan de beurs in 
Sjanghai, maar het bestuur moet de voor-
waarden waaronder dat kan plaatsvinden 
nog afronden”, aldus Lu Hongjun, directeur 
van het Shanghai Institute of International 
Finance en adviseur van de lokale overheid, 
tegenover de Chinese krant.

Het toestaan van buitenlandse bedrijven 
brengt ook risico’s met zich mee. Liu Jun, 
een analist bij het Chinese effectenkantoor 
Changjiang Securities, verwacht dat het een 
geleidelijk proces zal worden, omdat bij een 
abrupte invoering “drastische correcties” 
zullen gaan plaatsvinden in de markt. Als 
Chinese beleggers namelijk de kans krijgen 
te handelen in buitenlandse aandelen zul-
len ze een deel van hun lokale beleggingen 
verkopen om te investeren in die buiten-
landse effecten. Dat zal de koersen van de 
Chinese aandelen onder grote druk zetten, 
zo wordt hier verwacht. n

dan kopen beleggers massaal aandelen uit 
die sector in. Moet de gezondheidszorg op 
een hoger plan, dan kopen ze Chinese he-
althcare-aandelen.

riSico’S vAn volwASSen worden
De enige manier om de fi nanciële markten 
in China volwassener te maken, is het toe-
laten van ervaren buitenlandse beleggers 
en bedrijven. Daarom heeft Peking onlangs 
een plan aangekondigd om buitenlandse 
bedrijven toe te staan een notering aan te 
vragen aan de beurs in Sjanghai. Het moet 
ook ertoe bijdragen dat Sjanghai kan uit-
groeien tot een echt wereldwijd fi nancieel 
centrum in 2020. Vooralsnog is het alleen 
nog maar een plan en zijn de details en het 
tijdschema nog onbekend.

Volgens staatskrant China Daily is het on-
waarschijnlijk dat al dit jaar buitenlandse 
bedrijven een notering zullen krijgen. 
“China’s recente aankondigingen, waar-
onder de settlement op proefbasis van de 

china
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